
Protok61 Nr lX/20l1 

z Sesji Rady Miejskiej w Toszku , ktora 

odbyla si~ 25 maj a 2011 r. 0 godz. 17 .00 


Porz'tdek obrad , lista obecnosci radn ych i soltys6w ,lanO\\ 1'1. zal'1.cznik do protoko!u . 

Otwa rcia Sesji dokona! Przewodnicz'l.cy Rady Miejskiej w Toszku Pan lr~ncusz Kokoszka, 

kt6ry przewodniczyl obradom. 

Pan Kokoszka Jlowital zebranych i poinformowal , ze zgodnie z art. 14 ustawy z dnia 8 marca 

19901'.0 samorz'ldzie gminnym / Dz .U z 2001 Nr 142 , pOZ. 1591 z pMn.zm. / na Sesji 

obecnych j es t 15 radnych , zatem Sesja jest prawomocna do podejmowania llchwal . 

W obradach Sesji uczestniczyli : 
I.Bunnistrz Toszka Pan Grzego rz Kupczyk 
2.Z-ca Burmistrza Pani Zdzislawa Mr6zek 
3 .Sekretarz Gminy Pani Malgorzata Por«bska 
4.P.o kierown ika ZOPO Pani Cecylia Cies lik 
5. Kierownik referatll Pan Bern ard Cebula 
6P o Dyrektora CK Pan Piotr Szcz,(sniak 
7.Prezes REMON!)[S Pan Herbert Karlows ki 
8.Radca Prawny Pan Andrzej Malski 
9 Dyrektor Przedszkola Pani Grazyna Mys7.ak 
10 .Dyrektor SP w Kotulinie Pani Anna Pawlowska 
11 .Dyrektor SP w Pniowie Pani nzbieta Wojcik 
12.Dyrektor SP w Paczynie Pan Bogdan Dutkiewicz 
13.Dyrektor SP w Toszku Pani Lidia Skowron Rittau 
14.Dyrektor Gimnazjllm - radn y rady Powiatll Pan Mariusz Podbrozny 
lS .Radny Rady Powiatu Pan Andrzej Kurek 
16.Radny Rady Powiatu Pan Marius7. Poloczek 
17.M ieszkancy Gminy 
18.Protoko lant Pani Dorota Piccha 

Ad.2 
Radny Krzyszto f Bartnick i - Przewod nicz'\ccy Komisji Rewizyjnej wni6s1 0 uzupelnicnie 
porz'\cdku obrad 0 : 

- zatwierdzenie Planu Pracy Komisji Rew izyjnej 
Radn y Bartnicki odczytal rezygnacj'( z pelnienia funkcji czlonka oraz Przewodnicz'lc('go 
Komisji Rcwizyjncj . 
W zwi'lzkll 7. powyzszym wni6s1 0 Llzupelnieni e porz'l.dku obrad 0 przygolo wane przez siehie 
projekty uchwal • 
- w sprawle : odwo.Jania Przewodnicz'lcego Komisji Rewizyjncj 
- w sprawle : od wolania czlonka Komisji Rewi zyj nej 
- w sprawle : powo·!ania czlonka Komisji Rewizyjncj 
- W sprawle : wyboru Przewodnicz'lcego Komisji Rewizyjnej 

http:Przewodnicz'l.cy
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Burm istrz Toszka wni6s1 a uzupelnienie po rz~dku obrad w pkt. 11 - Podj«cie uchwal 0 : 

- prajekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rak 2011 
- projekl uchwal y w sprawie : przyj«cia i wprowadzcnia do realizacji Programu Aktywnosci 

LokaJnej / PAL I w ramach projektu systemowego na rok 2011 pn . "Aktywny rozw6j 
zawodowy - szansi\. na sukces" 

- prajekt uch waly w sprawie : zabezpieczeni a srodk6w finansowych na realizacj" projektu 
pn "Ograniczenie niskiej emisji poprzez ko mpleksow'l termomoderni zacj« wraz z wymiani\. 
zr6dla c iepla i montazem kolektor6w slonecznych w budynku Szkoly Podstawowej w 
Paczynie i Przedszkola w Toszku " w ramach RPO WSL 2007-201 3 

ZlI wprowadUlliem wlw zmiall glosowalo 14 radllycll 
{Jl7.ecilV 0 
wstrZ),lIIu/ sil" od glOSIl 1 m dllY 
Proponowane zmiany zostaly przyj <; le do porZqdku obrad wi"kszosci'l gJ osow. 

Ad .3 
Przewodniczqcy Rady poddal pod gJosowanie : przyj<;cie porzqdku obrad wraz z 
przeglosowanymi zmianami : 
za przyj(,cielll porzqdku obrad glosowa/o 14 rae/llycll 
przecill' o 
IVs/rzymlt/ sil;' od glos u I rlUIIlY 
Porz~dck obrad zos lal przyj<; ry wi"kszosc i~ gJos6w. 

Ad..! 
Burmistrz Toszka oraz Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Toszku wr<;czyli Panu doktorowi 

Janowi Pieli nadanie godnosc i Honorowego Obywatela Gmin y- dzi<;kuji\.c mu za dlugo letnj ~ 


opick<; nad zdrowiem mieszkanc6w Gminy Toszek. 


Ad .S 

Radni nie wnies li uwag do pratokolu z ostatniej Sesji . 

Zit przyjl;'ciem pr%kO/1I g/o~'ow{/lo 15 mllnyell 
przeciw o 
IVstrzymalo si(, od glosu o 
Pro tok61 zos tal przyj<; ty jednoglosnie. 

Ad.6 - Interpe lacje i zapytan ia radnych • 
1.Radny Herbert Kocur wni6s! inlerpelacje w sprawie : 

a! podania infonnacji 0 wysokosc i koszt6w , klore Gmina poniosla w zwi 'lzku z 
prawadzeniem akcji gasni czej na terenie GUMITEXU 

bl jakie s'l mozliwosc i odzyskan ia srod k6w ad wlasciciela finny 
cl czy prawadzone jest posl~powanie wyjasniajqce dotye z~ee przyczyn pozaru 

2.Radny Krzysztof Bartnicki: 
a! w sprawie inte rwencji w ZOP i ZDW w sprawie koszenia raw6w przydrom ych 

- szczeg61nie ni ebezp ieczne jest skrzyzowanie dragi powiatowej z drogi\. krajowq 
bl kiedy planowany jest obj azd dr6g gminnych 

3.Radny Tadeusz Inglot w zwi i\.zku z pytaniami mieszkanco w zwr6cil s i ~ 0 inform acj~ • 
ezy na wiezy cisnien do lozone zostaly dodatkowe nadajniki , czy S'l to tylko prace 
konserwacyj ne 
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4.Radny Eugeniusz Kue : 

a! ezy wiadomo jut cos na temat parku , ktcllY mial powstac przy ul. Dworcowej 
- miala bye dotaeja w wysokosci 500 tys zl i ezy jest odpowiedz na zlotony projekt 


bl po raz kolejny zapytal : ezy ktos si« zajmie oswietl eniem na ul .Dworeowcj ? 

el ul. Gornos l'l.sk'l. w da\szym ei~u jezdz'l. samoehod y ei~zarowe - PoJicja w dal szym 


ei~u nie dostala informacj i w tej sprawie 
5.Radny Tade usz Kobiemik : 

a! pr7..ypomniai 0 koniecznosei skoszenia trawy na vvyso kosc i ul. Glowaekiego 
bl poinformowal 0 ehodnik u mi«dzy ul. Krasinskiego i ul. Wilkowiekq.l przejseie 

pomi,dzy dwoma posesjami na wysokosei SP Ina ktorym gromadzi si<;, woda - radny 
zwroeil si« 0 poprawienie ulozenia kostki na ehodniku 

6.Radny Janusz Konopka poinformowal mieszkaneow , ze od ezerwea rozpoeznie si~ 
przebudowa sieei e\ektroenergctyeznej na Rynku i w okolicaeh - radny zwrocil si« ' aby 
mieszkaney juz przygotowywali swoje przyl'l.eza do ",ymiany 

7.Radny E ugeniusz Kue : 
a! zaproponowal , aby przedstawila si~ Pani Burmistrz i po informowala 0 wysokosei 


swojego viynagrodzenia : ezy jest takie sarno jak poprzedniej Pani Bunnistrz , ezy 

wi,<ksze I ub mniejsze 


bl pows talo stanowisko Kierownika referatu zamowien publieznyeh i prom oeji - mialo bye 
wszystko na miejseu , a tam jest zbieranie tylko danych i przekazywanie i przekazywallc 
finnom prywatnym , ezy to s i ~ potwierdza i i!e to kosztuje ? 

el okazuj e s i~ , ze przyjmujemy do praey w Urz\,dzie pracownik6w spoza terenu Toszka 
z Gminy Zawadzkie - eheialem zapytac : ezy jes t to jakis wybitny specjalista , ezy w 
Toszku takieh nie ma - jak to si~ stalo? 
Przewodniez<\.cy Rady wyjas nil , ze nab6r odbyl s i ~ w ramaeh konkursu - jest Komi sja 
konkursowa i ona weryfikuje kand ydat6w 

Pani JoafLl1a Karweta , ktora zakonezyla prae~ na stanowisku Dyrektora cen trum Kultury 

"Zamek w Toszku" podzi~kowala za 6 lat dobrej wspolpraey : Burmistrzowi Toszka , 

Z-ey Burmistrza , Radzie Miejskiej oraz. soltysom za dobr<\. wsp6Iprac~. 


Bunnistrz Toszka oraz Przewodniezqey Rady Miej sk iej wr~czai<\.e kwiaty pod zi~kowali 


Pani Karwecie za wspolprae~. 


Ad.7 - Czas dJa mieszkaneow Gminy : 

I. Pan Kuezkowski : poinformowal , ze to on jest osob<\. , kt6ra pozwolila sobie powies ic 

plakat u Pani Inglot odnosnie stolowki ezy eateringu - podzi~kowa l mieszk3I1cOm , kt6rzy w 
dniu dzisiejszym przyszli - nie da si~ ukryc , ze w naszej gminie byl rozwazany w<\.tek 
wprowadzenia eateringu do szk61 . Na cale szcz<;,seie on upadl . 
Pierwsze moje pytanie dotyezy : co bl(dzie l obiadami od nowego roku ? 

Drugie pytanie : cz«sto ehodzilem na spotkania przedwyboreze duzo m6wilo si~ 0 

transparentnOSci , przejrzystosei 0 ukladaeh , ze tego w tej kadeneji nie b"dzie : 
ezy w naszej gminie , kt6ra ma ok.9000 mieszkal1c6w nie ma osoby kompetentnej 
na zast,<pe~ Burmistrza , ezy Burmistrz nie ma zaufania do mieszkane6w do kogos z naszej 
Grniny? 
Ponadto Pan Kuezkowski zwroe il si~ do Przcwodniez<\.eego Rady Miejsk iej 0 wyrazcnie 
swojej opinii co do "sprawy ea teringowej". 
Radn y Moreiniee natomiast w odpowiedzi na to co sqdzi 0 eater ingu powiedzial mi~dzy 
innymi , it poezeka na deeyzj~ Bumlistrza w tej sprawie. 

2.Pan Wr6blewski : 
- zwr6eil sil( 0 infOlmacjl( dot. zwolnienia Pani Kowalskiej , kt6rej do emerytury zabralo 

jednego roku praey 

http:Przewodniez<\.cy
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- podzi«kowal za wyezyszczenie dr6zki przy dzialkach 
- 0 informacj« , czy mozna zlozyc pismo od dofinansowanie do "ymiany pieca 

ekologicznego I Program Nisk iej Emisji funkcjonuje - jeuni mieszkaflcy dostali , a drud zy 
nie - ktos ustalil , ze Toszek to strefa czysta I 

- czy Pan Burmi strz przewiduje Iikwidacj« GUMITEXU w zwiqzku z pozarem? : czy firma 
jest aktualnie ubezpieczona? ; czy wlasciciel b«dzie partycypowal kosztach akcji ? , 
dlaczego ta firma jeszcze funkcjonuje ? 

- kto zapelni zbio rnik p-poz przy Biedronce ? 

- dlaczego zostal zlikwidowany zbiornik p-poz kolo Chlodni ? 

- zwr6cil si~ 0 rozwazenie kwestii zr6wnania bonifikaty przy wykupie rnicszkan 

- kiedy zostanie wydany kol ej ny Kurier Toszecki , mieszkaniec zasugerowal , aby 


popracowac nad styl istykq 

- zwr6cil uwag« na popelniony przez Burmistrza lapsus na Zlocie Zlotej Kaczki 


i zaproponowal sprostowanie w prasie 

- poinformowal 0 ni estarannym i ni etermino"ym BIP-ie 

- czy jestjuz zatrudniona osoba do przygoto,"ywania wniosk6w 0 srodki unijne 

- zlozyl prosb« , aby Przcwodniczqcy Rady do "ypowiedzi mieszkaflc6w podchodzil 


mniej rygorystycznie 

- dlaczego na stanowisko Z-cy nie zostala przyj yta osoba bezpartyjna ? 

- poinformowal 0 koniecznosci przyci'(cia konar6w drzew na ul. Dworcowej kolo 


Gim nazjum i Przedszkola 
- zwr6cil si« 0 dotrzymanie ob ietnicy rekompensaty za zmamowane dobra podczas 


remontu uachu - koszt drzwi wejscio"ych 2 .000 zl - czy znajdq si,( te srodki 
zmarnowane zostalo 2.800 zl 


3. 	Pani Po7.arska poinformowala 0 robionym cz~sciowo w mrozach chodniku prowadzqcym 
do Biedronki .Mi'(dzy chodnikiem, a asfaltemjest wyciyta dziura , "ylatuj 'tkostkijak si,( 
idzie w kierunku Szpitala , czy nie mozna bylo tego chodnika zrobic troch« szerszego ? 

Czy ktos z Urz~du zainteresowal siy jak te chodniki s<\ zrobione : cz'(sc chodnika 
wylozona innym kraw'(z.nikiem - chodniki ,vyglqdajqjakby byly polatane 

4.Pan Konieczny podkrd lil , ze szukamy oszcz,(dnosei , a pewne rzeczy robi sic< kilkakrotnie 
- zarzuci I brak koordynacj i w dzialaniach : cos jest zrobione , potem si~ rozbiera po to , aby 
za ehwil ,( zrobic na nowo I np. na ul. Dworeowej I 

S. 	Pan Wr6blewski zasugerowal , aby w ramach oszcz,(dnosc i Pani Bunnistrz zrezygnowala 
z ryczaltu na paJ i wo 

6.Pani Konopka Agata : ezy jest szansa na zagospodarowanie tzw. Lindy ? Jest to zimqjedyne 
miejsce rekreacji dla dzieei .Na dzie11 dzisiejszy jest to wysypisko smieci niebezpieczne dla 
dzieci. 

7.Pan Podkowa • 
- klo byl inicjatorem pomyslu likwidacji stol6wki ') 
- jakie Sq oszcz,(dnosci na dietach rad nych ? 
- jak si~ ma "ynagrodzenie obecnej Pani Bunnistrz do wynagrodzenia bylcj Pani 

Burmistrz? 
8.Pan Wierzbicki 7,apytal : czy zostanie naprawiona nawierzchnia hali gimnastycznej , kt6ra 

s i~ kruszy i wyc iera ? 

9. 	Pani Poi.arska podkreSlila, ze hala gimnastyezna to wyrzueone pieniqdze : latem dzieci 
nie 6wiczq bo duszno , z imq tez nie 6wiezq bo zimno. 

W obradach sesj i nastqpi 10 5 min przerwy 
Po przerwie : 

http:dzieei.Na
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Ad .S - Czas dla Rad Soleckich : 
I.Soltys C iochowic Pan Ewald Laksa : 

af poinformowal 0 dw6ch zarosni«tych dzialkach budowlanych na uJ. Wiej sk iej i Szkolnej, 
kt6re stanowiq zagrozenie pozarowe - soltys zwr6cil si~ 0 uporzqdkowanie Iego terenu 

bl poinformowal , 0 mozli wosci naprawy drogi powiatowej prowadzqcej do Boguszyc , ale 
warunkiem jest wykonanie w pierwszej kolejnoSci przebudowa mostku . potem b«dzie 
przebudowa kolei i moze si« okazac , Ze dzieci nie b~dq mialy moz)iwosci powrotu , 
soltys zaapelowal 0 za interesowanie si« tq sprawq 

cl zapytal : czy b«dzie w autobusie b,dzie op iekunka dla niepe!nosprawnych dzieci ? 

2 .Soltys Kotli szowic : 
aI prosba , ze by cos zrobic z drogami .Remont ich z godziny na godzi n« b,dzie drozszy 
bl po informowala 0 zakupionym pustostanie , kt6rego obecny w!asc iciel nie dba 0 

uporzqdkowanie poscsj i i zwr6cila si, 0 interwencj, w tej sprawie 
c/poi nformowala , ze dwukrotnie juz zglaszala koniecznosc wywozu plastik6w , kt6re nie 

Sq usuni ,te do lej pory. 
3.Przewodniezqcy Zarzqdu Osied la Oracze : 

- poinfo rmowal , ze Os iedle Oracze korzysta ez,s to z swietlicy w strazniey OSP w 
Toszku .Pomieszczeni a strazniey w)'magaj qpilnego remontu kapitalnego .Osiedle chcialo 
wspom6c s(raZ i przeznaczyc pewne srodki na remon( np. na pomalowanie swietlicy . 
.Jednakte (0 nie ma sensu , bo za chwil, b«dzie to samo.Pan Wyeisk podlaes lil , ze 
strazacy ro biq dobrq robot, dla Toszka i warlO , aby mieli fajnq sal«. 

- w odpowiedzi na pytanie mieszkanki Gminy poin[ormowal , z.e Osied le Oracze podj , lo 
Llehwal,o wysprzqtaniu "Lindy"Pan Wyeisk zv,Toci! si, jedyn ie 0 pods ta wienie 
transportu do wywozu smieei. 

Ad.9 
Burmi strz Toszka przedstawil sprawozdanie z pracy za okres od 26 .04 do 25.05.20 11 r. 

Sprawozdanie stano wi zalqcznik do protokolu. 

Ponadto Bunnistrz poinformowal , ze koszt akej i gaszenia pota ru na terenie GUMITEXU 

wyni6s1 142.458,06 zl - w tym : 

- zakup pa liwa do samoehod6w i sprz,tuj ednostek PSP - 43.373 ,95 zJ 

- zakup paliwa do samochod6w i sprz,tu jednos tek OSP wlqczonyeh do KSRG I w tym 

2 kompanie z in nyeh powia t6w I - 55.499,59 zJ I w tym naszejednostki OSP -15.301,42 z l I 

-l'lczne koszty wytywienia - posilk6w - 2 1.184,72 zt 
- koszty zakupu m.in. napoj6w ijednorazowych naczyn - 3.237,68 zl 
- koszt pracy ei«zkiego sprz,tu 18 823,12 zl 
- koszt w),naj ,cia Toi Toi - 339 zl 
Do zaplacenia pozostanie ekwiwalent dla strazak6w OS PI z Gminy Toszek I w wysokose i 
ok.20.000 zl - uzgodniono , ze zostanie wypJaeony do lipea br , a lahe kwota ok.25. 000 zl 
za zniszczony sprz,t , w«ze , mundury itp . 

Ad.to 
Przewodniczqcy Komisji Rewizyjncj odczytal Plan Pracy Komisji na okres kadencj i 2010
2014 . 

Przewodniczqcy Rady poddaJ pod glosowanie : zatwierdzenie w/w Planu Pracy : 

za glosowalo 13 radllych 
przeciw 0 
liI.\·f,z.yma{o si~ od gloSit 2 radnych 
W wyniku gJosowania Plan Pracy Komisji Rewizyjnej na okres kadencji 20 10 - 20 14 zostal 
zatwierdzony wi,kszose iq glos6w. 

http:25.05.20
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Ad.11 
Projckty uchwa! do konsuilacji zawieraj'!. wszyslkie propozycje sformu!owane na posiedzeniu 

Komisji budZetowej , kt6re zosta!y poparte przez KOl11isj~ oswialy i kultury I zal. do protok./ 

Przewodnicz'!.cy Rady odczyta! : 

11 Projekt uch waly w sprawie : ustal enia oplat za swiadczenia w przedszkolu publicznym 


prowadzonym przez Gmin" Toszek 
i podda! go pod glosowanie : 
ZlI ZlIfwierdullil!lII projektll do kOlls llitacji glosowalo 14 radJlych 
przecilV 0 
wstrZYlI/al si~ od glosu I radllY 
W wyniku glosowania w/w projekl uchwaly zosla! wi~k szosc i '!. g!osow zatwierdzony do 
konsultacji. 
21 Projekt uchwaty w sprawie : ustalenia oplat za swiadczenia w oddzialach przeds7.kolnych 

przy szkolach podslawowych prowadzonych przez Gl11in~ Toszek 
i poddal go pod gtosowanie : 
za zatwierdzeniem projektu do kOllsul/acji glosowalo 14 radllycll 
przecilV o 
,,',·trzYIllIlI sif od g/osl/ 1 radII)' 
Wi~kszosci'!. g!os6w projekt zostal zatwierdzo ny do konsultacji . 

A... .12 
II Projekt uchwa!y w sprawie : prze prowadzenia konsultacji z l11ieszkancami jednostek 

pomocniczych Gminy Toszek projekt6w uchwa! Rady Miejskiej w Toszku w sprawie 
nadania statut6w jednostkom pomocniczym Gminy Toszek 

Przewodnicz'!.cy Rady odczyta! projekl i zwr6cil si" cto Przewodnicz'!.cych Komisj i 0 poctanie 
stanowiska : 
. Komisja blldZetowa zaakceptowa!a w/w projekt 
- Komisja oswiaty nie wnios!a uwag do projektu 
Przewodnicz'!.cy Rady poddal projekt pod glosowanie : 
Z(J podj(ciem g/osolValo 15 radnych 
przeciw 0 
II'slrzYllllllo sit' od glOSll 0 
Uchwala Nr IX/53 /20 II zostala podj~ta jednoglosnie i stanowi zaJ'!.cznik do protoko!u 
21 Proj ekt lIchwaly w sprawic : zmiany uchwa!y dotyczitcej zarzitdzenia poboru w drodze 

inkasa podatku rolnego , podalku oct nieruchomosci i podatku lesnego oct os6b ti zycznych 
oraz zasad wynagradzania za inkaso na lerenie solectw 

. Komisja budzetowa zaakceptowala projekt uchwaJy 
- Komisja oswiaty nie wniosJa uwag do projektu 
Przewodniczitcy Rady Miejskiej w Toszku odczytal projek t uchwa!y i poddaJ go pod 
glosowanie : 
za podj(ciem g/osofValo 15 radnych 
przeciw 0 
fVstrZYJlUllv si~ od glosll 0 
Uchwala Nr IX/54/20ll zostala poctj~ta jednogJosnie i stanowi zaJ'!.cznik do protokoJu. 
31 Projekt uchwaly w sprawic : regulaminu konkllrsu na kanctydata na stanowisko dyreklora 

samorzitdowej instytll cj i kultury , Centrum Kultury "Zamek w Toszkll" oraz powolania 
komisji konkursowej 

Komisja blldZetowa zaproponowa!a , aby zapis w § 6 ust.l bl otrzymal brzmienie : 
bl dotychczasowe osi~ni"cia w d7.ialalnosci kulturalnej oraz doswiadczenie w zarza,ctzanill 

instytucjit kllitury - max 20 pkt 

http:Przewodnicz'!.cy
http:Przewodnicz'!.cy
http:Przewodnicz'!.cy
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W /w zmiana dotyczy takze arkusza ocen. 
Kolejna propozycja Komisji budzetowej dolyczy!a zmiany zap isll w § 8 ustA , ktory 
otrzyma!by brzmienie : 
"4.W razie stwierdzenia oko!icznosci dyskwalifikuj'lcych kandydata na stanowisko Dyrektora 

Centwm Kultll ry "Zamck w Toszkll" I np, przedlozy! fa!szywe dokumenty ,oswiadczenie 
nieprawdy lub inne I , nie powierza siy stanowiska temu kandydatowi , a na stanowiskll 
dyrektora moze bye zatrudniona ko!ejna osoba sposrod najlepszych kandydatow 
wymienio nycb w protokole konkllrsll" 

Komisja oswiaty poparla w/w propozycje zmian zapisow w Reglliaminie i na arkusz ll ocen. 
Komisja budzetowa zaproponowa!a 5 osobowy sk!ad Komisj i konkllrsowej : 
l.Grzegorz Kupczyk 
2.Zdzislawa Mrozek 
3.Andrzej :vIa!ski 
4 Adam Ko ni eczny 
5 Marcin Kwas ni ok 
Natomiast Komisja oswiaty zaproponowa!a do sk!adll Komisji konkursowej 6 osob : 
I .Grzegorza Kllpczyka 
2Zdzis!awy Mrozek 
3 .Jrenellsza Kokoszk« 
4.Andrzeja Ma\skiego 
5.Adama Koniecznego 
6.Marcina K wasn ioka 
Przewodnicz'lcy Rady poddat pod gJosowanie ustalenie sklad u Komisji : 
za 5 osobowym skladem glosowal 1 radny 
za 6 osobowYIII sklar/em glosowalo 10 rar/nyc/' 
wstrzymalo si(! od gloSiI 4 radnych 
W wynikll glosowania Rada Miejska llstalila 6 osobowy sk!ad Komisji konkursowej. 

Radny Andrzej Morciniec zaproponowal , aby w § 6 dodac ust.3 0 brzmieniu : 

"3,Znajomosc j«zyka obcego" 

za przyj?ciem propozycji glosolvalo 12 radnych 

przeciw o 

wstrzYllllllo si(! od gloslI 3 tadnyc" 

W wynikll g!osowania w § 6 zostanie dodany ust. 3 0 brzmieniu "3, Znajomosc j«zyka 

obcego" 

Na Przewodnicz'lcego Komisji konkursowej Rada Miejska w Toszku wyznaczyla BUrInistrza 

Toszka Pana Grzegorza Kupc7,yka . 

Przewodnicz'lcy Rady odczytaillchwa!« i podda! j'l, pod glosowan ie : 

Zll podj(!ciem glosowllio 11 radllYc" 

przeciw 0 

wstrzymalo si? od glosll 4 radnyc" 

Uchwa!a Nr IX/55/20 11 zostala podj«ta wi~kszosci'lgjosow i stanowi zal'l,cznik do protokolu, 

41 Projekt uchwa!y w sp rawie : zamiarll zmiany statlltu Centrum Kultury "Zamek w Toszku" 


w cz~sci dotycz'lcej zakresu dzialania i lokalizacji filii oraz punkt6w bibliotecznych 
Komisja budzetowa zaakceptowala w/w projekt 
komisja oswiaty nie w ni osla uwag do projektu 
Przewodnicz'lcy Rady odczytal ucbwal~ wraz z uzasadnieniem i poddal j'l pod glosowanie : 
za podkciem gloso walo 14 radnyclt 
przeciw 0 
wstrzymal si~ od gloslI 1 radllY 
Ucbwala Nr IX /56 /20 II zostala podj~ta wi«kszosci'l glos6w i slanowi za1'lcznik do protokolu 
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51 Projek l uchwaly w sprawie : odwolan ia Skarbnika Gminy 
Projek l zostal przygotowany w zwi'l.zkll Z rezygnacj't ze stanowiska Skarbnika Gminy Pani 

Kazimiery Drewniak. 

Komisja budzetowa i Komisja oswialy nie wniosly llwag do w/w projek tll . 

Przewodnicz'tcy Rady odczytaillchwal~ i poddal j'l. pod glosowanie : 

Zil podj?ciem ucJllvaly glosowalo 13 radnyc" 
przecilV 2 radnych 
",SII7.),1111110 si? od glosu 0 
Uchwala Nr IX /57/20 11 zostala podj ~ta wi«kszosci't glo soVv i stanowi zal'tcznik do protokolu. 
61 Projekt uchwaly w sp rawie : zmian w budZec ie Gminy Toszek na rok 2011 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w wysokosci 11.000 zl na wykonallie dokllmentacji 
projektowej na zadanie obejmllj'tce zagospodarowanie terenll skwe rku przy ul.Gli wickiej 
w Toszkll i stwo rzenie miejsca integracj i spolecznej , rekreacji i atrakcj i turystycznej 
pn . "TOSZKOLAND - lntegrlljem y pokolenia w grach , zabawach i cwiczeniach" 
Burmistrz Toszka dodal , ze PROW w ramach dzialania "Odnowa i rozwoj wsi" oglosil nabor 
na tego typll projekty - w ramach projektu b~dzie mozna wykonac renowacj« "GrLyba" , plac 
zabaw oraz titnes dia 50+ na wo inym powietrzu.Calkowity koszt ok. 250.000 zl 
Radn y Janusz Konopka podkreSli!, ze iokalizacja nie jest zbyt fortll nna , gdyz znajdujc ji~ 
przy gl6wnej drodze.Y!oze iepiej dof, nansowac plac kolo cmentarza ? 
Burmistrz wyjasnil , ze ni e rna takiej mozliwosc i , gdyz zasady i warllnki okresla Komi sj a. 
Przewodnicz'tcy Rady odczytal uchwal« i poddal j't pod glosowanie : 
za podNciem ucb Willy glosowalo 15 rlldnych 
przeciw 0 
IVstrzynllllo si? od glosu 0 
Ucbwala Nr IXI5 8120 11 zostala podj «ta jednoglosn ie i stanowi zal'tcznik do protOkO!ll. 
71 Projekt uchwa!y w sprawie: zmian w blldzec ie Gminy Toszek na rok 2011 
Projekt dotyczy przemaczenia srodk6w w wysokosci i 4.080 zl na pokrycie koszt6w 
rchabilitacj i dzieci zamicszkalych na teren ie gminy. 
Kom isje stale Rady nie wniosly uwag do w/w proj ektll. 
Przewodniczqcy Rady odcz.ytalllchwal« i poddal j't pod glosowanie : 
za podkciem glosowalo 15 radnycb 
~~IV 0 
wstrzymalo si? od glosu 0 
Uc hwala Nr D(/59/20 11 zostala podj~ta jed noglosni e i stanowi zalqcznik do protokoill. 

81 Projekt uch waly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 

Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow wysol<osci 767,95 zJ pochodz'lcych z wyplaty 

odszkodo wan ia za wlamanie na biez'tce zakupy w SP w Kotulinie 

Ko misj a budzetowa i Komisja oswiaty ni e wniosly llwag do w/w projektu. 

Przewodnicz'tcy Rad y odczytalllchwal<; i poddal j 't pod g!osowanie: 

zu podj?ciem glosolVaio 15 radnych 

przeciw 0 

IVstrzymalo si? od glosu 0 

Uchwala Nr IX /60/20 11 zostala podj~ta jednoglosnie i stanowi zalqcznik do protokolu. 

91 Projekt llchwaly w sprawie : zrnian w blldzec ie Gminy Toszek na rok 20 I I 

Proj ekt dotyczy przeznaczenia srodkow w wysokosci 7.600 zl pochodz'lcych z wynaj mu 

pomieszczen na remont sto lowki szkolnej w Gimnazjllrn 

Komisje stale Rady Miej sk iej nie wniosly uwag do w/w projektll . 

Przewodnicz'tcy Rad y odczytaillchwal« i poddal j 'l pod glosowanie : 
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za podj(/ciem IIchwaly glosowalo J5 radll)'ch 
p TZl!ciw 0 
w.\·lrzymalo si~ od glostl 0 
Uchwala Nr IX/61 /20 11 zos tala podj~ta jednoglosnie i stanowi zalqcznik do protokolu 
101Projekt uchwal y w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 20 II 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci 13.5 80 zll dotacja z Wojew6dzkiego 
Funduszu Ochron y Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach I na dofinansowanie 
zadania pn. "Profilaktyka zdrowotna dzieci reali zowana w trakcie wyjazdu sr6droCl.nego w 
roku szko lnym 20 I 0/20 II 
Kom isje state Rady Miej skiej nie wniosly uwag do w/w projektu 
Przewodniczqcy Rady odczytal uchwal~ i poddal jq pod glosowanie : 
zn podj?ciem tlchwaly gloso wnlo 15 rad/lych 
przeciw 0 
wslrzymilio si~ od glosll 0 
Uchwala Nr lX/62/20 II zostala podj ~ta jednoglosnie i stano wi zalqcznik do protokolu. 
111 Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budZecie Gminy Toszek na rok 20 I J 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci 25.000 zl na pokrycie koszl6w akcji 
pozarniczej na terenie Toszka 
Komisja budzetowa oraz Komisja oswiaty nie wn iosly uwag do w/w projektu 
Przewodniczqcy Rady odczytal uchwal~ i poddal j'l. pod glosowanie : 
za podj?cielll IIchwaly glosowalo 15 rrul/lych 
pr:eciw 0 
IVslrzytllfl /o si~ od gloSlt 0 
Uchwala Nr IX/63 /20 II zostala podj ~ ta jednoglosnie i stanowi za l'lcznik do protokolu . 
121 Projekt uchwaly w sprawie : zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 

20 II - 2017 
Burmistrz poinformowat , ze w/w projekt j est konsekwencj'l wczesniej p odj~tych uchwal 
budzetowych. 
Komisje stale Rad y Miejskiej nie wniosly uwag do w/w projektu 
Bunnistrz Toszka odczytal u chwal~ i poddal j'lpod glosowanie : 
za podj?ciem IIchwaly gloso walo 15 radflych 
przechv 0 
wSlrzymalo sif od glosll 0 
Uchwala Nr IX /64/20 II zostala podj«ta jednoglosn ic i starrowi zal'lcznik do protokolu. 
131 Projekt uchwal y w sprawie : przYJ~c i a i wprowadzenia do rea lizacji Programu 

Aktywnosci Lokalnej I PAL I w ramach projektu systemowego na rok 20 II pn. 
"Aktywny rozw6j zawodowy - szans'l na sukces" 

Komi sje stale Rad y Miejskiej po om6wieniu na swo ich posiedzeniach nie wniosly uwag 
do w /w projektu. 
Przewodnicz'lcy Rady odczytal lIchwal« i poddat jq pod glosowanie : 
za PO(ljfciem I1cl"valy glosolValo 15 raduych 
przeciw 0 
IVslrzymalo sit; od glOSll 0 
Uchwala Nr lX/65/20 II zostala podj «ta jednoglosnie i stanowi zalqcznik do protokolu. 
141 Projekt uchwaly w sprawie : zabezpieczenia srodk6w finansowych na reali zacj~ projektu 

pn. "Ograniczenie niskiej emisji poprzez kompleksowq lermomodernizacj ~ wraz z 
wymian'l zr6d la ciepla i monlatem kolektor6w slonecznych w budynku Szkoly 
Podstawowej w Paczy nie i Przedszkola w Toszku" w ramach RPO WSL 2007 - 20 13 
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Burmistrz poinformowat , ze intencj<t projektu jest zabezpieczenie srodk6w na wktad wtasny 
gminy w wysokosci 250.000 zt 
Przewodnicz"cy Rady odczytal llchwal« i poddal j" pod glosowanie : 
Zll podjl{ciem uchwaly glosowalo 15 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od gl0511 0 
Uchwala Nr IX/66/20 11 zos tala podj~ta jednoglosnie i stanowi zal!tcznik do protokoill . 
lSI Projekt uchwaly w sprawie : odwolania Przewodnicz"cego Komisji Rewizyjnej 
Projekl przygolowano na wniosek radnego Krzysztofa Bartnickiego. 
Przewodnicz"cy Rady odczytal uchwa t~ i poddal j<t pod glosowanie - w glosowaniu bierze 
lldzial 14 radnych - nie glosuje radny Krzysztof Bartnicki: 
l.Il podji{ciem IIchwaly glosowllio 8 radnycll 
przeciw 0 
w.5lrzymlllo .5i~ od gloStt 9 radnych 
Uchwala Nr IX /67/20II zostata podj~ta wi~kszosci"gtosow i slanowi zal"cznik do protokolu. 
161 Projekt uchwaly w sprawie : odwotania czlonka Komisji Rewizyjnej 
Przewodnicz"cy Rady Miejskiej w Toszku odczytal llchwal« i poddal j!t pod glosowanie - w 
glosowaniu bierze udzial 14 radnych - nie glosuje radny KrzysztofBartnicki : 
ZII podj~ciem llchwaly g/osowalo 5 radnyclt 
przeeiw 0 
wrlrzymalo sii{ od gloSll 9 radl/yclt 
Uchwala Nr IX/68/20 t t zostala podj«ta wi~kszosci" glosow i stanowi zal<tcznik do protokolu. 
t71 Projekt uchwaly w sprawie : powolania czlonka Komisj i Rewizyj nej 
Przewodnicz"cy Rad y zwrocil si« 0 zglaszanie kandydatow na czlonka Komisj i Rewizyj nej . 
Radni zglosili nast~puj"ce propozycje : 
l.radny Ellgeniusz Kuc kandydat nie wyrazil zgody 
2. radny Janusz Konopka kandydat nie wyrazil zgody 
3.radna Inga Potkowa kandydatka nie wyrazila zgody 
4.radny Andrzej Morciniec kandydal nie wyrazil zgody 
5.radny Krystian Cedzich kandydat wyrazil zgod« 
Innych kandydarow nie zgloszono.Przewodnicz<tcy Rad y poddal pod glosowanie : 
zamkniycie listy kandydatow : 
Zll ZlImknif{ciem glosowalo 10 radnych 
przeeiw 0 
ws-trZYlIIlI/o sii{ od glosl/ 5 radnych 
W wyniku glosowania lista kandydat6w na czlonka Komisji Rewizyjnej zostata zamkniyta 
Przewod ni czqcy Rad y odczylal uchwat~ 0 powolaniu w sklad Komisji Rewizyjnej radnego 
Krystiana Cedzicha i poddal j" pod glosowanie : 
za pod)fciem lIeh >valy glosowalo 10 radnych 
przeciw 0 
wstrZYII/alo sii{ od glosll 5 /'adllych 
Uchwala N r IX/69 /20 1 1 zostala podj~ta wi«kszosci" glos6w j stanowi zal"cznik do protokotu. 
Radny Marcin Kwasniok zaproponowal , aby przed kolejnilc uchwat ilc zrobic 10 min przerw~. 

Przewodniczilccy Rady oglosil 10 min przerw~. 
Po przerwic : 
181 Projekt uchwal y w sprawie : wyboru Przewodnicz"cego Komisji Rewizyjnej 
Przewodnicz"cy Rady zwr6cil si~ 0 podanie kandydata na Przewod niczilccego Komisji 
Rewizyj nej. 
Podano kandydatur~ radnego Herberta Kocura .Radny Kocur wyrazil zgod~ na objycie 
funkcji Przewodnicz<tcego Komisji Rewizyjnej . 
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Przewodniczqcy rady Miejskiej poddal pod glosowanie : przyj<;cia kandydatury radnego 
Kocura na Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej : 
za przyNciem glosowalo 11 rad/1ych 
przeciw 0 
wstrzy malo sif{ od gloslI 4 rar/nych 
Wi<;kszosci,l. glosow radni przyj<;li kandydatun; radnego Kocura na Przewodniczqcego 

Komisji Rewizyjnej . 

Przewodniczqcy Rady odczytal uchwal<; i poddal jq pod glosowanie : 

za podjf{ciem lIchwaly glosowa.lo 11 ratlnyclt 
pnec~ 0 
w.rtrzymalo sif{ od glosu 4 Tadnyclt 
Uchwala Nr IX170/2011 zostala podj<;ta wi<;kszosciqglosow i stanowi zalqcznik do protokolu. 

AIl.l3 
BUfluistrz Toszka udzielil odpowiedzi na interpelacje i zapytania : 
l.radnego Kocura : 

a/ informacja dot. kosztow akcji potarniczej zostala podana 
bl Radca Prawny pracuje nad znalezieniem mozliwosci odzyskania srodkow od wlasciciela 

- jednakZe nie b<;dzie to latwe - potwierdzil to nawet Komendant Przybylski, ktory 
dowodzil akcjq 

cl dzialania wyjasniajqce przyczyn<; pozaru prowadzi PSP oraz Policja. Jak b<;dq informacje 
w lej sprawie - zostanq one przekazane 

2.radnego Bartnickiego : 
a/ trwa koszenie poboczy przy drogach powiatowych 
bl obiazd drog planowany jest pod koniec czerwca 

3.radnego lnglota - po rozmowie z Prezesem Karlowskim uzyskano informacjl' ,ze na wiezy 
cisnien trwajqjedynie prace konserwacyjne 

4.radnego Kuca : 
a/ nieoficjalna informacja m6wi , ze projekt dot. parku przy ui. Dworcowej nie ma szans 

na wygranie konkursu.Jest za duzy i zostal bl<;dnie zlozonyJak otrzymamy olicjalnq 
odpowiedZ, przekaz<; informacj<; 

bl w sprawie oswietlenia ul ,.Dworcowej zostaly wyslane pisma .Teraz czekamy na 
odpowiedz ze strony Vattenfalla.Pracownik Urz<;du Pan Dolinski chodzil , sprawdzal 
lampy swiecily - na tl' okolicznosc napewno sporzqdzono notatk<; sluzbowq 

W sprawie przyj<;cia pracownika do referatu zamawien pub/icznych - po ogloszonym 
naborze z naszej gminy zglosila si<; jedna osoba , ktara na 80% pytan odpowiedzia/a 
niewiele.Przyj<;ta osoba okazala si<; najlepszym kandydatem - pracowala rawniez w 
Urz<;dzie Ominy Zawadzkie.Potrzebujemy specjalistaw i nie mozemy si<; kierowac tym 
czy mieszka na terenie Ominy. 

Ponadto na 3 osoby przyj<;te do tej pory do Urz<;du - 2 Sq mieszkailcami naszej Ominy. 
5.radnego Kobiernika : 

a/ sprawa wykoszenia trawy przy ul. Olowackiego zostala juz zapisana przez ki erownika 
referatu 

bl jezeli chodzi 0 chodnik pomil'dzy ul.Krasinskiego , a ul. Wilkowickq to w pierwszej 
kolejnosci musimy wyjasnic czyj to jest teren .W tym roku w budzec ie nie zabezpieczono 
srodkaw na remont chodnikow - jezeli Rada znajdzie srodki to b<;dziemy to robic 

6.radnego Kuca - w sprawie dotyczqcej przekazywania firmom prywatnym wnioskow do 
opracowania - Burmistrz poinformowal , ze do tej pory wn ioski dotYC7,q termomodernizacji 
i do wniosku konieczny jest audyt energetyczny .Nikt z pracownik6w Urz<;du nie ma takich 

http:glosowa.lo
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uprawnien - st'ld koniecznosc zlecenia.To ostatni nab6r - praktycznie startuji1c wszystkie 
gmll1Y· 
7.Pana Kuczkowskiego : obiady na stot6wkach szkolnych b~d'l.Ceny natomiast ni e mozemy 

jeszcze poda/: , gdyz b~d'l one uzaleznione od stosownych przepisow oraz od ccny 
produktow , kt6re drozej'l.Cena b~dzie podana do korica wakacji . 
Ponadto Pan Bunnistrz wyjasnil , ze Z-ca Burmistrza jest osobi1c do ktorej ma jego peIne 
zallfanie , ma wieloletnie doswiadczenie w pracy , skutecznie i efektywnie prowadzila wiele 
projektow unijnych i mysl~ , ze b~dzie dzialala tylko i wyli1ccznie z pozytkiem dla naszej 
gmmy. 

8.Pana Wr6blewskiego: 
- zeby si~ starae 0 dofinansowanie z niskiej emisji musi bye opracowany Program. 

To ze Toszek jest zbyt czysty to juz dane nieaktllalne.Gmina moze s i ~ 0 te srodki starae 
i b<;dziemy to robie.Na dzien dzisiejszy podanie 0 dofinansowanie nie b~dzie mialo 
podstaw do rozpatrzenia. Rada najpierw musi uchwalic Program, a dopiero potem 
Bunnistrz b<;dzie wnioskowal 0 srodki z Funduszu Ochrony Srodowiska.lstotni1c kwestii1c 
jest wklad wlasny Gminy. 

- GUMlTEX - likwidacja firmy - decyzj~ srod owiskoWi1c, kt6ra umozliwia dzia!anie ["my 
wydaje Starostwo i tylko Starosta moze ji1c cofni1cc tub zawiesie. 

- zbiomiki p-poz przy Biedronce i na Chlodni - podczas r07.ll1owy Komendant Przybylski 
poinformowal , ze r6wniez zbiornik przy GUMITEXIE b~di1c chcieli wyegzekwowac, jest 
to kwestia PSP i oni b<;di1c podejmowae dzialania w tym temacie 

- wykup mieszkan kwestia zr6wnania bonifikacji jest to temat do dyskusji na posiedzeniach 
Rady , kt6ra moze istnieji1cQ uchwal ~ zmieni6 

- Kurier obecnie przechodzi reorganizacj~ - b<;dzie wydawany przez Urzi1cd - ma bye fonna 
gazety, wi<;cej tresci , ale procedury przej<;cia wymagaji1c czaSll. 

- popelniony zdaniem Pana Wr6blewskiego lapsus by! formi1c zartu , a to co bylo napi sane 
LO nie by! wywiad. 

- za BIP jest odpowiedzialny infolmatyk , kt6ry zlozy l wypowiedzen ie z pracy - zostal 
nabor na to stanowisko .B~dziemy chcieli zmien ic BIP i wygli1cd strony.Z obecnej strony 
jestem niezadowoJony 

- Pani Kowal ska z lozy!a wn iosek 0 emerytur~ i ja dostanie gdyz nabyla uprawnien 
- w sprawie dotyczi1ccej bezpaltyjnosci - Burmistrz podkreslil , ze jest bezpartYJny 

dlatego moze wsp6lpracowae ze wszystkim ,a ocen ia wsp61pracownik6w po tym co 
zrobi li i nie ma znaczen ia zjakiej partii jest Pani Burmistrz 

- kwestia gal<;zi na ul. Dworcowej nie jest po naszej stronie - to droga wojew6d7.ka , 
odpowiada za nii1cMars7.alek 

9.Pani Pozarskiej : 
- kwestia cl10dnika do Biedronki - chodnikiem przy Biedronce i pozosta.lymi chodnikami 

wzd luz ulicy Gliwickiej wlada GDDKiA poniewaz jest to droga krajowa i to oni robii1c 
tam inwestycje .Grnina Toszek nie ma na to zadnego wplywu - to srodk i z wojew6dztwa 
nie nasze i my nie zmamowalismy ani jednej zlot6wki 

- zgadzam si~ z Panii1c , ze hal a gimnastyczna to niewypa.l.Mamy z nia spory problem , 
ponosimy koszty , a dzieci nie cwicZi1c 

I a.Pana Wierzbickiego - zg!oszona sprawa dotyczyta r6wniez hali gimnastycznej 
nawierzchnia w ramach gwarancji by.la naprawiana i jezeli nie spelnia ona warunkow to 
mysJ~ , ze Pani Dyrektor kt6ra dzisiaj jest obecna b<;dzie dalej wa lczyc , zeby 
nawierzchnia byla w stanie uzytecznosci - dla mnie to byla zla inwestycja 

http:wojew6d7.ka
http:robie.Na
http:zlecenia.To
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II .Pani Konopki - rozumiem ch«e aby cos na terenie Lindy zrobi i: - jestem otwarty na 
propozycJe - jest j edna kwes tia musimy miee na to srodki - trzeba pomyslee co ehcemy 
tam zrobie i spr6bowae do tego napisae jakis proj ekt.Aby zwi,kszye dochod y 
prowadzimy rM nokierunkowe dzialania , aby tych srodk6w bylo wi , cej. 

12.Pana Podkowy : 
- nie ma tematu likwidacji stol6wek 
- wynagrodzenie Pani V-ce Burmistrzjest identyczne z wynagrod zeniem poprzedniczki 

13.Soltysa Ciochowic : . 
- stan dzialek na ul. Wiej skiej i Szkolnej sprawdzimy 
- jezeli chodzi 0 drog, powiatow't to Sit obecni na sali obrad radni Rad y Powiatu , mamy 

infonnacj « , ze droga ta b~d zie robiona - dla nas jest to istotny problem, gdyz w 
przypadku zamkni,cia przejazdu - Ciochowice Sit odc i~te ad swiata 

14.S01tysa Kotliszowic: 
- jestesmy w trakcie naprawy przelom6w zimowych - napraw, rozpocz,to od drugi ej 

strony 1m. ad Kotulina - do 15 ezerwca firma musi zakonczye wszystkie naprawy 
- w sprawie pllstostanu zostanie skierowane pisma do wlasciciela 
- wyw6z plas tik6w Pani Koprek jlltro dostanie informacj ~ 0 koniecznosci wywiezienia 

kllbl6w 
15. Przewodnicz'tcego Zarzitdll Osiedla Oracze :jest projekt przeblldowy straznicy na kwot, 

2 min zl.Takich srodk6w nie ma i musimy siy zastanowie co z tym zrobie .Jest male 
prawdopodobienstwo , ze uda si, pozyskae srodki zewn,trzne.Sprawa jest bardzo trudna , 
gdyz jest to sprawa wyrzeczen - musimy komus zabrae , aby miee srodki na remont 

Jezeli chodzi 0 Lindy to popieramy inicjatyw, mieszkane6w , wyw6z smieci ni c b,dzie 
problemem , poro zmawiamy w tej sprawie z REMONDISEM . 

W odpowiedzi na pytanie Pana Kuezkowskiego dOLopinii co do sprawy cateringowej -
Przewodniczitcy Rady poinformowal , ze nie bral udzialu w rozmowaeh Burmistrza i 
Zast~pcy z Dyrektorami piae6wek oswiatowych - nie wiem jakie zapadaly decyzjc i ni c 
wi,cej nie mog, powiedziee 

Ad.l4 
Radn y Eugeniusz Kuc zapytal : jaki byl koszt obiad6w przygotowywanyc h dla strazak6w ? 

Z-ea Burmistrza poinformowala , ze nie rna wyszczeg61nionych w zestawieniu samych 
obiad6w ,jes t cala kwota dol. koszt6w wyzywienia - 21 ,184,72 zl 
Pan Kuc dodal , Ze w odpowiedzi na interpeiaej l( dot. postawienia trzech koszy na smieci przy 
uJ. Bocznej otrzymal odpowiedz , ze w budzecie brak srodk6w , gdyby te obiady byly 
przygotowywane na stol6wkach szkolnych . ieh koszt by!by ni zszy. 
Burmistrz dada! , ze szkola nie bylaby w stanie dostarezae posilk6w np 0 2 w nocy., a koszt 
obiadu wypro dukowanego w stol6wce szkolnej to kwota 8 zJ. 
Ponad(o Pan Kue zwr6eil si y 0 wyjasnienie sytuacji zaistnialej na Zamku podczas wr,czenia 
honorowego Obywatela Gminy. 
Radny Bartnicki stwierd zil , ze do koszenia pasa drogowego przy drogach powiato wych 
powinna bye takZe zali czana skarpa - koszenie na szero kose kosiarki nikogo nie 
satysfakcjonuj e szezeg61nie w przypadku skrzyZowan i dada! , ze oczekuje pisma do 
S(arostwa w tej sprawie. 
Burmistrz wyjasnil , Ze kwesti e te byly juz poruszane .Wg standard6w koszenie powinno bye 
na szerokosci 1,5 m ad drogi. 
Radny Bartnicki poinformowal takZe , ze Program Niskiej Emisji byl w gmin ic opracowany 
Ponadto Pan Bartnicki w zwiitzku z przeznaczeniem srodk6w w wysokosei 11.000 zl z 
wp!yw6w z dywidel1dy - zwr6cil si, a podanie wysokosci tej dywidendy. 
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Radny Kuc poinformowa! , i.e Policja w dalszym ci~u nie zostaia poinformowana 0 

koniecznosci kontroli w zwia,zku z TIR-ami przejezdzaj'l,cymi ul. G6rnosl'l,sk'l, 
BUtmistrz poinfOlmowa! , ze 0 tej sprawie rozmawiai z Komendantem Policji w Gliwicach , 
gdyi. za drogi odpowiedzialna jest policja drogowa. 
Pan Kuc zgodnie z sugesti'l, radnego powiatowego podkreslii koniecznosc spotkania z 
Komendantem PoJicji , a ponadto ponownie zwr6cii si" do Burmistrza 0 info rmacj <; ,dlaczego 
nast'l,Pil podzial radnyeh na uroczystosei , kt6ra odbyla si" na Zamku. 
Radny Kuc opuseil sal" obrad . 
Radny Tadeusz Kobiemik odnosz'l,c si" do wypowiedzi Pana Kuczkowskiego odnosnie 
stolowek , poinfonnowai , i.e na czwartkowym posiedzeniu Komisji budzetowej , gdzie temat 
ten byl poruszany I potem rowniel. na spotkaniu z Dyrektorami szk6i I zaj'l,i stanowisko 0 

nielikwidowaniu sto!owek i pozostawienie ich w dotychczasowym funkcjonowaniu. 
W zwi'l,zku z zapytaniami Z-ca Burmistrza Pani Zdzislawa Mrozek dokonala krotkiej 
prezentacj i swojej osoby : 
. z wyksztalcenia inzynier lesnik - m<'(zatka - m'tl. rowniei. ini.ynier lesnik . lesniezy 

Lesnictwa Proboszczowice 
- dwoje dzieci : syn z wyksztalcenia - nauczyciel wf-u , synowa - nauczyciel j<,(zyka 

niemieckiego ; corka z wykszta!cenia jest psychologiem - pracuje w Policji , z i<;c 
z wykszta!cenia jest nauczycielem muzyki .Corka z zi<;ciem mieszkaj'l, w Osiecznej we 
wlasnym domu . 

- oprocz tego , ze mieszkam w lesniczowce , posiadam wlasny dom w Sieroniowicach 
- poprzednio pracowalam w Nadldnictwie Rudziniec 
Pan Wroblewski zapyta! : czy Pani Burmistrz ma ryczalt na dojazdy i czy jest w stanie z niego 
zrezygnowac? 
Pani Mrozek poinformowa!a , ze przygotuje si" do udzielenia stosownej odpowiedzi. 
Radny Andrzej Morciniec w odpowiedzi na stwierdzenie Pana Kuezkowskiego wyjasnil , ze 
kretYllskim pomyslem bylby catering w naszych szkolach.Odnosnie koalicji stwierdzil ,ze 
wiele osob cheialo zmian i czas odei'l,c si<; od historii 
Radny Konopka poinformowal , i.e na ostatnim spotkaniu z Starost'l, by!a informacja , ze 
zainwestowalismy w drogi powiatowe ok. 650.000 zl , ezekamy na odpowiedz : ezy 
Starostwo zrefunduje nam to w 50% - narazie brak odpowiedzi. 

Po wyezerpaniu porz'l,dku obrad Przewodnicz'l,cy Rady Miejskiej w Toszku Pan Ireneusz 
Kokoszka podzi<;kowal zebranym za udzial i zakonczyl obrady SesJi 0 godz. 20.00 

Obrady Sesji byly nagrywane. 

pr4kO!~Wala 

Do~cha 



